
Stede Broec, 21 december 2021                                          Wmo-adviesraad Stede Broec

Aan het College van burgemeester en wethouders

Betreft: ‘Verordening Jeugdhulp 2020 Stede Broec’

Geachte leden van het college,

De wmo-adviesraad kreeg de vraag om advies uit te brengen over het concept
‘Verordening Jeugdhulp 2020 Stede Broec’.

De raad heeft zich verdiept in deze problematiek. Een aantal leden heeft vragen en
opmerkingen geformuleerd en die aan de hele raad voorgelegd. De andere raadsleden
hebben die opmerkingen aangevuld met hun ideeën en vragen..

Op 7 december heeft de ambtenaar die verantwoordelijk is voor de Verordening Jeugd
een gezamenlijke Teams-meeting belegd voor de drie adviesraden van de SED.
De vertegenwoordigers van onze Wmo-adviesraad hadden zich goed voorbereid en
waren erg te spreken over de wijze waarop de betreffende ambtenaar op onze vragen en
adviezen inging.en hoe ze die later verwerkt heeft in haar verordening.

We stellen het erg op prijs hoe we via deze werkwijze betrokken worden bij het tot stand
komen van een verordening. Het organiseren van een overleg tussen ambtenaar en
adviesraad scheelt erg veel tijd en frustraties.

Gezien het bovenstaande zal het u niet verbazen dat ons advies over de ‘Verordening
Jeugdhulp 2020 Stede Broec’ positief is.

Wij hopen u hiermee voldoende geïnformeerd te hebben en hopen op een spoedige
reactie.

Hoogachtend, namens de Wmo-adviesraad,

Jaap Leuring, voorzitter


